
Fra: Øystein Hagesæther <oystein.hagesather@hotmail.com>
Sendt: 13.06.2023 20:29:03
Til: Post Masfjorden kommune <Post@masfjorden.kommune.no>
Emne: Telefonsamtale med ass. rådmann Sveinung Toft

Hei

Viser til telefonoppringing frå ass. rådmann Sveinung Toft 12.06.2023.

Han viste til reguleringsplanen som eg og alle visste om. Og fortalde at tirsdag 13.06 ville det 
kome ei grei dame å foreta ein naturmangfaldregistrering.
Eg sa at grunnen til at eg vil ha melding i forkant av at det kjem besøk, er at det har kome 
representanter frå Masfjorden kommune (kommunehuset) på uanmeldt, og for oss uønska 
besøk på kveldstid. Også uønska telefonoppringingar. Ass. rådmann sa at ho som kjem på 
tirsdag  ikkje var frå kommunen. Eg sa at sidan dette er kommunen sitt prosjekt så oppfatta eg 
at det er kommunen som kjem. Ass. rådmann bekrefta at det er kommunen sitt prosjekt.
Dei uønska besøka var ukjent for ass.rådmann. Eg fortalde at det er skjedd i tida han har fungert 
som ass. rådmann. Han utalte at han har vore tilsett i 11år og har nok ikkje fått med seg alle 
hendelser.
Han sa videre at det er ikkje slik innbyggjarar skal behandlast, og at slikt ikkje skal skje så lenge 
han var i Masfjorden.

Takker for samtalen, og håper lovnaden vert følgd opp.

Med helsing
Øystein Hagesæther


